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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány stadiont és sportlétesítményt építettek az elmúlt 
években? (7)" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az elmúlt években számos stadiont és sportlétesítményt építtetett a kormány országszerte. Több 
esetben kérdéses, hogy ezt mekkora állami forrásból valósították meg, és mennyire fenntarthatóak 
ezek a létesítmények.

Ezért kérdezem Miniszter Asszonyt:

1. Hány stadion és sportlétesítmény épült Magyarországon 2010 és 2019 között hazai vagy uniós 
forrásból? Kérem az adatokat évenkénti és településenkénti bontásban, a hasznos alapterület 
feltüntetésével adja meg, a kiemelt beruházásként megvalósult projektek külön megjelölésével!

2. Milyen szempontok alapján választották ki a stadionok illetve sportlétesítmények helyszíneit?

3. Mennyibe került e sportlétesítmények és stadionok megépítése? Kérem, az adatokat a konkrét 
létesítmények szerinti, 2010-2019 év között évenkénti bontásban adja meg!

4. Mely cégek vettek részt az egyes stadion- és sportlétesítmény-beruházásokban, illetve melyik 
céggel mekkora összegben kötöttek szerződést?

5. Mely állami vállalatok támogatnak futball klubokat és milyen összegben? Miért támogatnak 
különböző mértékben állami vállalatok futball klubokat? Kérem az adatokat, 2010-2019 között éves
bontásban, a futball klubok, a támogató állami cégek neveinek és a pontos támogatási összegeknek 
a feltüntetésével adja meg!

6. Pontosan mely sportklubok, egyesületek és labdarúgó-szakosztályok kaptak TAO vagy más hazai



támogatást, és pontosan mekkora összegben, a magyar államtól? Kérem az adatokat 
egyesületenként és szakosztályonkénti, 2010-2019 közötti bontásban adja meg!

7. Az említett sportegyesületek, labdarúgó-szakosztályok milyen indokolással kaptak állami vagy 
TAO támogatást? Milyen szempontok alapján választották ki a támogatásban részesülő 
szervezeteket?

8. Mely sportegyesületek, labdarúgó-szakosztályok nem részesültek TAO- vagy más állami 
támogatásban 2010-2019 között (évenkénti bontásban)? Mi alapján döntöttek arról, hogy e 
szervezetek nem részesülnek támogatásban?
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